
About the Samsung SolarCell Remote (Samsung Smart Remote)

 Solar Cell
Expose to light when the remote 
is not in use. This will extend the 
remote's operating time.

USB port (C-type) for charging
Used for quick charging. The LED on the front will 
light when charging. When the battery is fully 
charged, the LED will turn off.

•• The USB Cable is not provided.
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Fire or explosion may occur, resulting in damage to the remote control or personal injury.
•• Do not apply shock to the remote control.
•• Be careful not to let foreign substances such as metal, liquid, or dust come in contact with the charging 

terminal of the remote control.
•• When the remote control is damaged or you smell smoke or burning fumes, immediately stop operation 

and then repair it at the Samsung service centre.
•• Do not arbitrarily disassemble the remote control.
•• Be careful not to let infants or pets suck or bite the remote control. Fire or explosion may occur, resulting in 

damage to the remote control or personal injury.

Button Description

 (Power)
Press to turn the TV on or off.
For The Frame model, When watching TV, press to switch to Art mode. In Art mode, press to 
switch to the Media Home. Press and hold to turn off the TV completely.

1 MIC / LED Used as MIC when using voice recognition with the remote control.
•• Do not impact the MIC hole or use a sharp object to poke into the hole.

 (Voice Assistant)
Runs Voice Assistant. Press and hold the button, say a command, and then release the 
button to run Voice Assistant.

•• The supported Voice Assistant's languages and features may differ by geographical area.

 (Settings / Number 
/ Colour button)

Each time you press this button, Settings menu / virtual numeric pad / Option pad with 
Colour buttons are displayed alternately.

•• Use this button to access additional options that are specific to the feature in use.
•• Press to bring up the virtual numeric pad on the screen. Use the numeric keypad to 

enter numeric values. Select numbers and then select Done or Enter Number to enter a 
numeric value. Use to change the channel, enter a PIN, ZIP code and etc.

2 Directional button 
(up, down, left, right)

Moves the focus and changes the values seen on the TV's menu.

3 Select
Selects or runs a focused item. When pressed while you are watching a broadcast 
programme, detailed programme information appears.

 (Return)
Press to return to the previous menu. When pressed for 1 second or more, the running 
function is terminated. When pressed while you are watching a programme, the previous 
channel appears.

 (Smart Hub) Press to switch to the Home Screen.

 (Play/pause)

When pressed, the playback controls appear. Using these controls, you can control the 
media content that is playing.
To use Game Bar, press and hold the button in Game Mode.

•• Game Bar may not be supported depending on the model or geographical area.

 (Volume) Move the button up or down to adjust the volume. To mute the sound, press the button. 
When pressed for 2 seconds or more, the Accessibility Shortcuts appears.

 (Channel)
Move the button up or down to change the channel. To see the Guide or Channel List screen, press 
the button. (The Guide or Channel List screen appears depending on the geographical area.)

•• When pressed for 1 second or more, the Channel List screen appears.

4 Launch app button
Press each button to run its function. (These buttons may vary depending on the 
geographical area.)

•• Available apps may differ depending on the geographical area or contents provider.

 +  (Pairing)
If the Samsung Smart Remote does not pair to the TV automatically, point it at the front of the 
TV, and then press and hold the  and  buttons simultaneously for 3 seconds or more.

–– Use the Samsung Smart Remote less than 6 m from the TV. The usable distance may vary with the wireless 
environmental conditions.

–– The images, buttons, and functions of the Samsung Smart Remote may differ with the model or geographical area.
–– The Universal Remote function operates normally only when you use the Samsung Smart Remote that comes with the TV.
–– It is recommended to use an original Samsung charger. Otherwise, it may cause performance degradation or failure of 

the product. In this case, the warranty service is not applicable.
–– When the remote control does not work due to low battery, charge it by using the USB-C type port.
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)Samsung Smart وحدة التحكم عن بُعد لـ( Samsung SolarCell Remote حول

 الخلايا الشمسية
عندما يكون جهاز التحكم عن بُعد ليس قيد 

الاستخدام، قم بتعريضه للضوء. سيمدد هذا وقت 
تشغيل جهاز التحكم عن بُعد.

منفذ USB )نوع C( للشحن
يُستخدم للشحن السريع. سيضيء مؤشر 

LED الأمامي عند الشحن. عند اكتمال شحن 
.LED البطارية، ينطفئ مؤشر

كبل USB غير متوفر.••
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قد يحدث حريق أو انفجار، مما يؤدي إلى تلف جهاز التحكم عن بُعد أو حدوث إصابة شخصية.
لا تعرِّض جهاز التحكم عن بُعد للصدمات.••
احرص على عدم ملامسة المواد الغريبة مثل المعادن أو المواد السائلة أو الغبار بطرف شحن جهاز التحكم عن بُعد.••
في حالة تلف جهاز التحكم عن بُعد أو عند شم رائحة دخان أو أبخرة احتراق، توقف فوراً عن التشغيل ثم أصلحه في مركز خدمة ••

.Samsung
لا تفك جهاز التحكم عن بُعد اعتباطًا.••
احرص على عدم السماح للأطفال الرضع أو الحيوانات الأليفة بمص جهاز التحكم عن بُعد أو عضه. قد يحدث حريق أو انفجار، ••

مما يؤدي إلى تلف جهاز التحكم عن بُعد أو حدوث إصابة شخصية.

الوصفالزر

 )تشغيل / إطفاء(
يتم الضغط عليه لتشغيل التلفزيون أو إيقاف تشغيله.

بالنسبة إلى طراز The Frame، عند مشاهدة التلفزيون، اضغط للتبديل إلى الوضع الفن. في الوضع الفن، 
اضغط للتبديل إلى صفحة الوسائط الرئيسية. اضغط مع الاستمرار لإيقاف تشغيل التلفزيون بشكل كامل.

1 الميكروفون/ إضاءة 
LED

يستخدم كميكرفون عند استخدام خاصية التعرف على الصوت مع جهاز التحكم عن بعد.
لا تحاول تعريض فتحة الميكروفون للصدمات أو السقطات أو تستخدم أداة حادة للعبث بها.••

 )المساعد الصوتي(
لتشغيل المساعد الصوتي. اضغط مع الاستمرار على الزر، وانطق أمرًا، ثم حرر الزر لتشغيل المساعد الصوتي.

قد تختلف لغات المساعد الصوتي المدعومة والميزات كذلك حسب المنطقة الجغرافية.••

 )زر الإعدادات / الرقم 
/ اللون(

يتم عرض قائمة الإعدادات / اللوحة الرقمية الافتراضية / لوحة الخيارات مع أزرار الألوان بالتناوب في كل 
مرة تضغط فيها على هذا الزر.

استخدم هذا الزر للوصول إلى الخيارات الإضافية الخاصة بالميزة قيد الاستخدام.••
اضغط لإظهار لوحة الأرقام الافتراضية على الشاشة. استخدم لوحة المفاتيح الرقمية لإدخال قيم ••

رقمية. حدد الأرقام التي تريدها، ثم اختر تم أو إدخال الرقم لإدخال قيمة رقمية. يستخدم لتغيير القناة 
وإدخال رقم PIN وإدخال رمز بريدي، إلخ.

2 زر الاتجاه )أعلى وأسفل 
تحريك التركيز وتغيير القيم الموجودة بقائمة التلفزيون.ويسار ويمين(

لتحديد عنصر تم التركيز عليه أو تشغيله. عند الضغط على هذا الزر أثناء مشاهدة أحد برامج البث، تظهر 3 تحديد
معلومات البرنامج التفصيلية.

 )عودة(
اضغط على هذا الزر للرجوع إلى القائمة السابقة. عند الضغط على الزر لمدة ثانية واحدة أو أكثر، يتم إنهاء 

الوظيفة قيد التشغيل. وعند الضغط عليه أثناء مشاهدة برنامج، ستظهر القناة السابقة.

)Smart Hub( .اضغط للتبديل إلى شاشة البدء

 )تشغيل/إيقاف مؤقت(

عند الضغط عليه، تظهر لوحة التحكم في التشغيل. باستخدام لوحة التحكم هذه، يمكنك التحكم في 
محتوى الوسائط الذي يتم عرضه.

لاستخدام شريط اللعبة، اضغط مع الاستمرار على الزر في وضع الألعاب.
قد يكون شريط اللعبة غير مدعوم، وذلك حسب الطراز أو المنطقة الجغرافية.••

قم بتحريك الزر لأعلى أو لأسفل لضبط مستوى الصوت. لكتم الصوت، اضغط على الزر. عند الضغط لمدة  )الصوت(
ثانيتين أو أكثر، تظهر اختصارات الوصول.

 )القناة(
قم بتحريك الزر لأعلى أو لأسفل لتغيير القناة. لرؤية شاشة دليل أو قائمة القنوات، يُرجى الضغط على الزر. )قد 

لا تظهر الشاشة دليل أو قائمة القنوات وذلك حسب المنطقة الجغرافية.(
عند الضغط لمدة ثانية واحدة أو أكثر، تظهر شاشة قائمة القنوات.••

اضغط على كل زر لتشغيل الوظيفة الخاصة به. )قد تختلف هذه الأزرار حسب المنطقة الجغرافية.(4 زر بدء تشغيل التطبيق
قد تختلف التطبيقات المتوفرة حسب المنطقة الجغرافية أو موفر المحتويات.••

 +  )إقران(
في حالة عدم اقتران جهاز وحدة التحكم عن بُعد لـ Samsung Smart بالتلفزيون تلقائيًا، وجهه نحو واجهة 

التلفزيون، ثم اضغط مع الاستمرار على الزرين  و  بالتزامن لمدة 3 ثوان أو أكثر.

استخدم جهاز وحدة التحكم عن بُعد لـ Samsung Smart على مسافة تبعد أقل من 6 مترًا من التلفزيون. وقد تختلف المسافة المناسبة ––
باختلاف الظروف البيئية اللاسلكية.

قد تختلف الصور والأزرار والوظائف بجهاز وحدة التحكم عن بُعد لـ Samsung Smart حسب الطراز أو المنطقة الجغرافية.––
لا تعمل وظيفة إعداد تحكم عن بعد عام بطريقة طبيعية إلّا عند استخدام وحدة التحكم عن بُعد لـ Samsung Smart المتوفر مع ––

التلفزيون.
له. في هذه الحالة، لا تنطبق خدمة الضمان.–– يُوصى باستخدام شاحن Samsung أصلي. وإلا، فقد يتسبب ذلك في تدهور أداء المنتج أو تعطُّ
––.C من نوع USB عندما لا يعمل جهاز التحكم عن بُعد بسبب انخفاض البطارية، اشحنه باستخدام منفذ
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